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P R O T O K Ó Ł Nr XLIX 

 Sesji Rady Miejskiej w Płotach 

z dnia 28 września 2018 r. 

 

Na stan 15 radnych obecnych było 9. 

 

Porządek posiedzenia: 

 

1. Sprawy regulaminowe 

 a)  otwarcie posiedzenia, 

   b)  stwierdzenie quorum, 

   c)  przyjęcie porządku obrad, 

   d)  przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia, 

f) informacja Burmistrza Płotów z prac między sesjami, 

g) informacja Przewodniczącego Rady z prac między sesjami.  

 

2. Przyjęcie informacji w sprawie wykonania budżetu Gminy Płoty za I półrocze 2018r 

3. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i szczegółowych warunków zwolnienia od podatku 

rolnego gruntów gospodarstw rolnych, na których zaprzestano produkcji rolnej. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy na okres 

10 lat. 

5. Przyjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości w drodze bezprzetargowej. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie  zmian w budżecie gminy Płoty w 2018 r. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany w  Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Płoty na lata 2018-2028. 

8. Sprawy bieżące, wolne wnioski. 

9. Zakończenie posiedzenia. 

     

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Jasina otworzył  XLIX posiedzenie Sesji Rady 

Miejskiej w Płotach, powitał zgromadzonych na posiedzeniu radnych, Burmistrza Mariana 

Malińskiego, Wiceburmistrza Sławomira Nowaka, Skarbnik Gminy Panią Elżbietę 

Charkiewicz, kierowników jednostek podległych, sołtysów oraz przybyłych gości. Następnie 

Przewodniczący stwierdził quorum według listy obecności oraz przedstawił porządek obrad.  

Przewodniczący zapytał czy są uwagi do przedstawionego porządku obrad. 

Burmistrz Marian Maliński poprosił o wprowadzenie do porządku obrad po pkt.  

nr 2 projektu uchwały w sprawie : 

- Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań  

i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Płoty. 
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Przewodniczący zapytał kto jest za przyjęciem porządku obrad z uwzględnieniem zmian  

jakie zostały przedstawione. 

 

Na 9 radnych w głosowaniu jawnym 

- 9 radnych „za” przyjęciem porządku obrad. 

Radni jednogłośnie przyjęli w/w porządek obrad. 

 

Przewodniczący poprosił o głosowanie w sprawie przyjęcia protokołu z ostatniego posiedzenia 

bez odczytywania, który jest dostępny w Biurze Rady. 

 

Na 9 radnych w głosowaniu jawnym 

- 9 radnych „za” przyjęciem protokołu. 

Radni jednogłośnie przyjęli protokół z ostatniego posiedzenia. 

 

Następnie Burmistrz Płotów Pan Marian Maliński przedstawił informację  

 z prac między sesjami, która stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

Przewodniczący P. Jasina nadmienił, że towarzyszył Burmistrzowi M. Malińskiemu  

w wymienionych wydarzeniach.. 

 

Przystąpiono do pkt 2  

Przewodniczący Rady Miejskiej wyjaśnił, że informacja w sprawie wykonania budżetu 

Gminy Płoty za I półrocze 2017r. była prezentowana na wspólnym posiedzeniu komisji.  

Skarbnik Gminy Pani Elżbieta Charkiewicz zaznaczyła, iż w/w informacja otrzymała 

pozytywna opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej. 

 

W związku z tym, że nie było pytań, dotyczących w/w informacji odbyło się głosowanie. 

 

Na 9 radnych w głosowaniu jawnym: 

- 8 radnych „za” przyjęciem informacji, 

- 1 radny „wstrzymał się” od głosowania. 

Radni większością przyjęli w/w informację. 

Przystąpiono do pkt 3  

Burmistrz M. Maliński przedstawił projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Płoty. 

 

W związku z tym, że nie było pytań do przedstawionego projektu uchwały odbyło  

się głosowanie. 

 

Na 9 radnych w głosowaniu jawnym: 

- 9  radnych „za” podjęciem uchwały. 

Radni jednogłośnie przyjęli  w/w uchwałę. 
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Przystąpiono do pkt 4  

Wiceburmistrz Sławomir Nowak przedstawił projekt uchwały w sprawie trybu  

i szczegółowych warunków zwolnienia od podatku rolnego gruntów gospodarstw rolnych, na 

których zaprzestano produkcji rolnej. 

 

W związku z tym, że nie było pytań do przedstawionego projektu uchwały odbyło  

się głosowanie. 

 

Na 9 radnych w głosowaniu jawnym: 

- 9  radnych „za” podjęciem uchwały. 

Radni jednogłośnie przyjęli  w/w uchwałę. 

 

Przystąpiono do pkt 5  

Burmistrz M. Maliński przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy dzierżawy na okres 10 lat. 

 

W związku z tym, że nie było pytań do przedstawionego projektu uchwały odbyło  

się głosowanie. 

 

Na 9 radnych w głosowaniu jawnym: 

- 9  radnych „za” podjęciem uchwały. 

Radni jednogłośnie przyjęli  w/w uchwałę. 

 

 

Przystąpiono do pkt 6  

Burmistrz M. Maliński przedstawił projekt uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości  

w drodze bezprzetargowej. 

 

W związku z tym, że nie było pytań do przedstawionego projektu uchwały odbyło  

się głosowanie. 

 

Na 9 radnych w głosowaniu jawnym: 

- 9  radnych „za” podjęciem uchwały. 

Radni jednogłośnie przyjęli  w/w uchwałę. 

 

Przystąpiono do pkt 7 

Skarbnik Gminy Pani Elżbieta Charkiewicz przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian                              

w budżecie gminy na 2018 r. 

 

W związku z tym, że nie było pytań, dotyczących przedstawionego projektu uchwały odbyło 

się głosowanie. 

 

Na 9 radnych w głosowaniu jawnym 

- 8 głosów „za” przyjęciem uchwały, 
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- 1 głos „wstrzymał się” od głosowania. 

Radni większością  przyjęli w/w uchwałę. 

 

Przystąpiono do pkt 8 

Skarbnik Gminy Pani E. Charkiewicz przedstawiła projekt uchwały w sprawie  zmian                            

w Wieloletniej Prognozie Finansowej na lata 2018-2028 r.  

 

W związku z tym, że nie było pytań, dotyczących przedstawionego projektu uchwały odbyło 

się głosowanie. 

 

Na 9 radnych w głosowaniu jawnym 

- 8 głosów „za” przyjęciem uchwały, 

- 1 głos „wstrzymał się” od głosowania. 

Radni większością  przyjęli w/w uchwałę. 

 

 

Przystąpiono do pkt 9 

Burmistrz M. Maliński przedstawił wykaz diet sołtysów w gminach ościennych. 

Wiceburmistrz S. Nowak zawróciła uwagę kandydatom startującym w wyborach, aby swoich 

wypowiedzi nie opierali na kłamstwie.  

Sołtys miejscowości Pniewo złożyła wniosek, aby brama główna na cmentarz w miejscowości 

Pniewo była otwarta do dnia  1 listopada b.r. Zapytała również ile wynosi stawka wjazdu na 

cmentarz, aby postawić pomnik. 

Sołtys miejscowości Wytok oznajmił, że w studni na cmentarzu w/w miejscowości nie ma 

wody. Poprosił również o pomoc w zakończeniu naprawy nawierzchni drogi w miejscowości 

Wytok. 

Przystąpiono do pkt 10 

Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Piotr Jasina podziękował wszystkim obecnym  

za udział w XLIX  posiedzeniu  sesji i zamknął obrady Rady Miejskiej. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej 

 

Piotr Jasin  

 

Protokołowała:   

Beata Krzywda   
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